



For info and visits, contact Yulia  
+33 (0)7 88 05 05 05  

8 Pièces

240 m<sup>2</sup>

Réf. 8799258791

1 860 000 €

Chateauneuf-Grasse

Maison à vendre (06740)

**résidences  
immobilier**

VESSINART  
LUXURY REAL ESTATE

# résidences immobilier

Maison de charme très au calme dans un ambiance très agréable verdoyante, bénéficiant de magnifiques vues sur les collines et le Châteauneuf-Grasse. Très facile d'accès et tout proche de toutes les commodités. Cette maison provençale sise sur un beau terrain de 4 200 m2 planté des arbres fruitiers et des oliviers centenaires. Une belle terrasse côté piscine et un patio très cosy invitant à passer de beaux moments dans une ambiance zen. La maison est agencée sur deux niveaux principaux + un sous-sol. Un beau salon donnant sur le jardin et un espace salle à manger très spacieux, une cuisine ...

Charming house in peace and quiet enjoying a very pleasant atmosphere and wonderful views of the hills and the charming village of Châteauneuf-Grasse. Very easy to access and close to all amenities. This Provençal house sits on a beautiful land of 4,200 sqm planted with fruit trees and century-old olive trees. A beautiful terrace near the large pool and a very cozy patio inviting to spend beautiful moments in a Zen atmosphere. The house is arranged on two main levels + a basement. A beautiful living room opening onto the garden and a very spacious dining area, as well as a separate kitchen. ...

**VESSNART**

26 bd Maréchal Leclerc - 06310 BEAULIEU-SUR-MER

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





For info and visits, contact Yulia  
+33 (0)7 88 05 05 05



VESSNART  
LUXURY REAL ESTATE



For info and visits, contact Yulia  
+33 (0)7 88 05 05 05



VESSNART  
LUXURY REAL ESTATE

[www.residences-immobilier.com](http://www.residences-immobilier.com)



For info and visits, contact Yulia  
+33 (0)7 88 05 05 05



VESSNART  
LUXURY REAL ESTATE



For info and visits, contact Yulia  
+33 (0)7 88 05 05 05



VESSNART  
LUXURY REAL ESTATE